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Dierenwelzijn  -  Doorlichting slachthuizen

Vlaanderen werd recentelijk opgeschrikt door schokkende beelden van 
dierenmishandeling in slachthuizen.

Naar aanleiding van deze wantoestanden werd een traject opgestart met Thomas More 
Hogeschool. Er komt een audit die elke stap van het proces, van vrachtwagen tot 
slachtplaats, onder de loep zal nemen met het oog op meer dierenwelzijn. Alle 
slachthuizen worden bezocht en doorgelicht tegen eind 2017. Het definitieve 
overzichtsrapport wordt in maart 2018 verwacht.

Intussen loopt 2017 bijna ten einde.

1. Zal de timing kunnen worden gerespecteerd en krijgen alle slachthuizen bezoek tegen 
eind 2017?

2. Hoeveel slachthuizen werden reeds bezocht. Hoeveel slachthuizen zijn nog af te 
werken?

3. Is de timing van maart 2018 voor oplevering van het overzichtsrapport haalbaar?
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van SOFIE JOOSEN

1-2.In toepassing van het convenant afgesloten met FEBEV heeft FEBEV Thomas More 
Hogeschool opdracht gegeven de slachthuizen door te lichten. Op een na werden alle 
betrokken slachthuizen bezocht voor eind 2017. Twee slachthuizen worden begin 
2018 opnieuw bezocht om bijkomende gegevens te verzamelen. Ook het ene 
overblijvende slachthuis wordt begin 2018 geauditeerd.

3. Ik heb geen reden om aan te nemen dat het overzichtsrapport niet klaar zou zijn 
tegen eind maart 2018.


